
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

Hierbij doen wij u ons antwoord toekomen op de door de heer J. Dijk van de 

SP gestelde vragen over coronamaatregelen in de horeca en spanning tussen 

financiële belangen en gezondheidsrisico´s.  

De brief van de vragenstellers treft u als bijlage aan. 

 

1. Is het college met de SP-fractie van mening dat de coronamaatregelen 

ook in de horeca nageleeft en gehandhaafd moeten worden? Zo ja, 

hoe gaat u dat doen? Zo niet, waarom niet? 

 

Wij vinden het belangrijk dat coronamaatregelen in de horeca worden 

nageleefd. Zeker aangezien horecagelegenheden worden aangemerkt als 

potentiële besmettingshaarden. Horecaondernemers zijn primair zelf 

verantwoordelijk voor het handhaven van deze regels. Sinds de openstelling 

van de horeca op 1 juni is er door de toezichthouders van de gemeente 

Groningen getoetst in hoeverre horecaondernemers de regels binnen hun 

horecagelegenheden handhaafden. In de eerste weken is dit gemonitord en 

zijn open gesprekken met de ondernemers gevoerd. Over het algemeen is 

daarbij geconstateerd dat ondernemers hun verantwoordelijkheid nemen. De 

laatste weken zijn enkele ondernemers die de regels onvoldoende 

handhaafden streng door de toezichthouders toegesproken en gewaarschuwd.  
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De ervaring tot nu toe is dat de meerderheid van de ondernemers die 

waarschuwingen ter harte nemen. In zes gevallen1 is er wel een maatregel 

opgelegd in de vorm van een tijdelijke sluiting. 

 

2. Is het college met de SP-fractie van mening dat doordat vele 

horecaondernemingen in de financiële problemen zijn gekomen er 

ontstaat een spanning ontstaat tussen het vergroten van de omzet door 

meer mensen toe te laten dan de coronamaatregelen mogelijk maken 

en de gezondheidsrisico’s die hierdoor ontstaan voor het personeel, 

de gasten en de volksgezondheid? Zo ja, wat zijn volgens het college 

mogelijke oplossingen hiervoor? Zo niet, waarom niet? 

 

Een groot deel van de horeca heeft haar uiterste best gedaan om de corona-

maatregelen zo goed mogelijk te integreren in de bedrijfsvoering. Uiteraard 

hebben de ondernemers het zwaar gehad vanwege de sluiting, maar er is hen 

alles aan gelegen om de horeca open te mogen houden, zodat omzet 

gegenereerd kan worden. Op basis van het huidige beeld kunnen we stellen 

dat de horecaondernemers de corona-regels over het algemeen goed naleven. 

De horecaondernemers die het minder nauw namen met de regels hebben we 

gewaarschuwd en in een zestal gevallen is een tijdelijke sluiting opgelegd.  

 

3. Vindt het college dat horecaondernemers bij inkomens- en 

omzetverlies voldoende financieel gesteund worden door de regering 

en het Rijk? Zo ja, waarom? Zo niet, is de burgemeester, tevens 

voorzitter van de Veiligheidsregio, bereid om samen met 

horecaondernemers en de Koninklijke Horeca Nederland bij de 

regering en het Rijk te gaan pleiten voor meer financiële steun voor 

de horeca en het horecapersoneel? 

 

Wij hebben veel begrip voor de impact die de coronamaatregelen hebben op 

de ondernemers in onze gemeente. We horen van al onze ondernemers hoe 

zwaar ze het hebben. Dit brengen we ook onder de aandacht bij het Rijk en 

andere overheden.  

 

Het Rijk heeft een aantal steunmaatregelen in uitvoering die ook de 

horecaondernemers ten goede komen. Met ons maatregelenpakket vullen we 

deze ondersteuning verder aan. Dit zo goed mogelijk aangepast aan de lokale 

behoeftes.  

 

Wij constateren dat alle partijen zoeken naar manieren waarop deze 

ondersteuning kan worden geoptimaliseerd. Wij hebben de indruk dat 

Koninklijke Horeca Nederland goede kanalen heeft om de belangen van haar  

  

 
1 Stand van zaken op 19 augustus 2020. 
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leden bij het Rijk voor het voetlicht te brengen. Daarnaast zullen wij, in onze 

rol als regionale overheid, ons inzetten voor de positie van de ondernemers in 

de gemeente Groningen in contacten met andere overheden. 

 

Wij gaan ervan uit de vragen hiermee voldoende te hebben beantwoord.  

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 
 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


